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To: . REN @minvws.nl]
Cc: 5.12 I @minvws.ni];IEEE)EES @ minvws nil;
EEX aicps.nuERES

From: E.J. Kuipers

Sent: Tue 4/7/2020 1:16:53 PM

Subject: RE: Scandinavische IC-capaciteit?

Received: Tue 4/7/2020 1:17:18 PM

Nee, het is voor dit moment niet nodig, we hebben momenteel al ongeveer 90 Duitse ziekenhuizen aangelijnd met een beschikbare

capaciteit op dit moment van 130 IC-bedden.

Hartelijke groet,

Ernst Kuipers

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 15:12

Aan: EJ. Kuipers < @erasmusmc.nl>

)<SEEE@ minvws.n >;NNEC)BICSETNominvws.ni>;

Onderwerp: RE: Scandinavische IC-capaciteit?

Veel dank voor uw reactie! De afspraken met NRW heb ik idd zelf voorbereid.

Dus ook geen contacten meer gelegd met Scandinavié begrijp ik?

Mvrgr!

5.1.2e

ceInternationale ZakenTEE ationa Affairs
Ministerie van VWS / Ministry of Health, Welfare and Sport, The Netherlands

Van: E.J. KuipersJBEM ce asm usmec.nl>

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 15:08

Onderwerp: RE: Scandinavische IC-capaciteit?

Geachte mevroun
Er zijn op dit moment alleen afspraken gemaakt met Duitsland, met name met Noordrijn-Westfalen.

Hartelijke groet,

Ernst Kuipers

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 10:30

Onderwerp: Scandinavische IC-capaciteit?

Geachte heer EEN
In de contacten tussen u en VWS is vorige week oa gesproken over het inventariseren van mogelijke benutting van IC-capaciteit
in de Scandinavische landen. Met de toegezegde hulp vanuit Duitsland (mn Noordrijn-Westfalen) aan Nederland is dat op dit

moment wellicht niet meer zo urgent. In het Kamerdebat van morgen kan Hugo de Jonge de vraag krijgen met welke landen

afspraken zijn gemaakt cq contacten zijn gelegd over mogelijke benutting IC-capaciteit buiten Nederland.

Zou u mij een update kunnen (laten) sturen hiervan, of een naam kunnen doorgeven met wie ik hierover contact kan opnemen?
Hoor graag!
Mvrgr,


